
 

 

 

 

"Konieczne jest, aby ludzkość,  

podobnie jak niegdyś apostołowie, 

przyjęła dziś  

w wieczerniku dziejów  

Chrystusa zmartwychwstałego,  

który pokazuje rany po 

ukrzyżowaniu 

 i powtarza: Pokój wam!  
Trzeba, aby ludzkość  

pozwoliła się ogarnąć 

 i przeniknąć Duchowi Świętemu, 

którego daje jej zmartwychwstały 

Chrystus” 
 

(Jan Paweł II, homilia podczas kanonizacji 

 św. Faustyny). 

 

 

 

Niech ogarnie i przeniknie nas  

Duch zmartwychwstałego Pana, 

 a jak On odrzucił z grobu kamień,  

tak też niech odrzuci i z naszych 

serc to, co nie pozwala nam żyć w 

miłości, radości i pokoju.  
 

 

 

 

Z okazji Świat Zmartwychwstania Pańskiego  

pamiętająca w modlitwie 
 

          

 

Sr.M. Faustyna 


